
Protokół Nr 160
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 czerwca 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1330. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów poprzednich posiedzeń Zarządu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:
a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,
c) prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) przystąpienia Powiatu Koneckiego do realizacji drugiego naboru

projektu pn: "Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz
bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo - leczniczych,
domów pomocy społecznej, zakładów pielęgnacyjno - opiekuńczych

i hospicjów na czas COVID-19" w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020,

b) zmiany uchwały Nr 20/2018 Zarządu Powiatu w Końskich z dnia
21 lutego 2018 roku w sprawie upoważnienia do sprawowania
kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami
zastępczymi, prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz placówkami
opiekuńczo - wychowawczymi na terenie Powiatu Koneckiego ze
zm.,
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c) powołania Komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w 2021
roku w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej,

d) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości o numerze
geodezyjnym 2094/2 położonej w Końskich obr. 04, stanowiącej

własność Powiatu Koneckiego, ograniczonym prawem rzeczowym w
postaci służebności przesyłu,

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

5. Przyjęcie Planu robót drogowo - mostowych na rok 2021.

6. Wybór oferty cenowej dot. opracowania dokumentacji projektowej
reorganizacji Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie
wStąporkowie.

7. Rozpatrzenie wniosków:
a) Zespołu Szkół Ponadpodstawych w Stąporkowie o wyrażenie zgody

na złożenie wniosku o ograniczenie w części trwałego zarządu

nieruchomości,

b) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 o zabezpieczenie środków

na roboty remontowe dachu budynku willowego szkoły,

c) Wydz. Promocji i Kultury o zwiększenie planu finansowego o kwotę

69500 zł.

8. Informacja o użyczeniu budynku internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno
Wychowawczego w Baryczy na potrzeby wypoczynku letniego dzieci

z Diecezji Radomskiej w ramach grupy oazowej "Ruch Światło Życie".

9. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym , że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd przyjął protokoły Nr 154, Nr 155, Nr 156, Nr 157 oraz Nr 158

posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:
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a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,
Oznajmiła, że proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej

oraz w budżecie powiatu związane są głównie z wykreśleniem wieloletnich
przedsięwzięć w zakresie zadań inwestycyjnych drogowych oraz zadań

remontowych, w związku z rezygnacją z ich realizacji w roku bieżącym, bądź

przeniesieniem do zadań rocznych z uwagi na podpisanie umów na ich realizację.

Wymieniła zadania, których dotyczą zmiany. Zaapelowała o oszczędności na
wydatkach bieżących, w tym remontach. Zaproponowała zmniejszenie środków

o ok. 0,5 mln zł zabezpieczonych na pracownicze plany kapitałowe oraz
w związku z wnioskiem Wydz. PK zabezpieczenie kwoty 50000 zł na zadania
realizowane przez wydział. Poinformowała, ze Stwierdziła, że w wyniku
wprowadzonych zmian nastąpi zmniejszenie deficytu, który po zmianach
wyniesie 10 295 956 zł.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa w kwestii zmniejszenia środków

z ppk zapytał, czy wymieniona kwota dotyczy tylko Starostwa, czy również

jednostek organizacyjnych powiatu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że także

jednostek organizacyj nych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że Dyrektor
Powiatowego Urzędu Pracy zwrócił się z prośbą o przekazanie Urzędowi Pracy
środków zabezpieczonych na pracownicze plany kapitałowe PUP, chciałby

przeznaczyć je na nagrody dla pracowników.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała, że

pracownicy PUP otrzymują środki na nagrody dla pracowników z Funduszu
Pracy.

Omówiono kwestie związane z nagrodami dla pracowników
samorządowych (na Dzień Pracownika Samorządowego, na Dzień Pracownika
Socjalnego, na Dzień Komisji Edukacji Narodowej i inne) w poszczególnych
jednostkach organizacyjnych powiatu.
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Zarząd uznał, że dyrektorzy jednostek podległych zamierzając przyznać

nagrody dla pracowników, zanim zwrócą się do powiatu powinni w pierwszej
kolejności dokonać analizy własnych planów finansowych.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

c) Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie prowadzenia zadania
publicznego z zakresu promocji powiatów. Oznajmił, że cztery powiaty t.j.

Włoszczowski, Kielecki, Jędrzejowski oraz Konecki wyraziły wolę

współpracy w ramach prowadzenia zadania publicznego polegającego na

wspólnym przygotowaniu rajdu "Szlakiem Brygady Świętokrzyskiej".

Dodał, że na zawarcie stosownego porozumienia pomiędzyw/w powiatami

wymagana jest zgoda Rady Powiatu. W związku z tym podjęcie uchwały

w przedmiotowej sprawie jest zasadne.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 4
a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie przystąpienia

Powiatu Koneckiego do realizacji drugiego naboru projektu pn:

"Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa

personelowi zakładów opiekuńczo - leczniczych, domów pomocy
społecznej, zakładów pielęgnacyjno - opiekuńczych i hospicjów na czas
COVID-19" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój

2014-2020. Poinformował, że projekt dedykowany jest Domom Pomocy
Społecznej. Całkowita szacunkowa wartość projektu dla DPS "Cichy
Zakątek" w Końskich wynosi 94 062 zł, dla DPS "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej wynosi 43 894 zł. Projekt nie wymaga wkładu własnego.

Dodał, że okres realizacji projektu jest krótki t.j. do 31 sierpnia b.r.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 53/2021 w przedmiotowej sprawie.
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b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany uchwały

Nr 20/2018 Zarządu Powiatu w Końskich z dnia 21 lutego 2018 roku
w sprawie upoważnienia do sprawowania kontroli nad organizatorem
rodzinnej pieczy zastępczej , rodzinami zastępczymi, prowadzącymi

rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo - wychowawczymi
na terenie Powiatu Koneckiego ze zm. Poinformował, że zmiana dotyczy §

1 pkt. 2 za Pana Marcina Wiadernego wpisuje się Panią Karolinę Stępień

Inspektora w Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 54/2021 w przedmiotowej sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania

Komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym
konkursie ofert na realizację zadania publicznego w 2021 roku w zakresie
wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. Nazwa zadania:
"Organizowanie przedsięwzięć rekreacyjno - wychowawczych dla dzieci
i młodzieży, w tym przede wszystkim organizacja letniego wypoczynku".
Zaproponował skład osobowy Komisji Konkursowej.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 55/2021 w przedmiotowej sprawie.

d) Zarząd wyraził zgodę na obciążenie nieruchomości o numerze
geodezyjnym 2094/2, położonej w mieście Końskie przy ul. Kpt.
Stoińskiego, stanowiącej własność Powiatu Koneckiego w trwałym

Zarządzie I Liceum Ogólnokształcącego ograniczonym prawem
rzeczowym w postaci służebności przesyłu. Służebność obejmuje budowę

przyłącza gazowego średniego ciśnienia. Jednocześnie Zarząd udzielił

prawa do dysponowania nieruchomością na cele budowlane związane

z niniejszym zamierzeniem oraz podjął uchwałę Nr 56/2021
w przedmiotowej sprawie.

e) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 
Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 57/2021 w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
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Członek Zarządu Powiatu - Pan Dariusz Banasik opuścił posiedzenie.

Ad. 5

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

MościńskiprzedstawiłPlan robót drogowo - mostowych na 2021 rok. Oznajmił,

że na rok 2021 Zarząd Dróg Powiatowych, na realizacje zadań na drogach

powiatowych otrzymałkwotę 13 562458 zł. Środki te zostały podzielone według

planu:

1. Bieżące letnie utrzymanie dróg - 2 038 422 zł,

2. Zimowe utrzymanie dróg - 717958 zł,

3. Bieżące utrzymanie obiektów mostowych - 411 600 zł,

4. Utrzymanie ZDP oraz drogowej służby liniowej - 1 224 415 zł,

5. Wydatki inwestycyjne i remontowe - 9 040 063 zł,

6. Zakupy inwestycyjne 130 000 zł.

Nadmienił, że w ramach RządowegoFunduszu Rozwoju Dróg realizowane

będą następujące zadania drogowe:

1. Przebudowa drogi powiatowej Nr 0455T Końskie - Wąsosz - Czarna w

km 1+990 - 5+957 na dl. 3,967 km,

2. Remont drogi powiatowej Nr 0437T Samsonów - Odrowazek - Odrowąż

- Wólka Plebańska- gr. Woj. Świętokrzyskiego w km 17+520 - 20+260 i

20+320 22+213 na dł. 4,633 km,

3. Zadania mające na celu poprawę bezpieczeństwa ruchu pieszych w

obszarze przejść dla pieszych polegające na budowie i przebudowie 13

przejść dla pieszych na drogach powiatowych.

Zaznaczył, że wspólnie z gminami planowana jest realizacja zadań

inwestycyjnych na 25 odcinkach dróg powiatowych o łącznej długości 30,007

km. Wykaz zadań stanowi załącznik do planu.

Uwag nie było.

Zarząd przyjął pan robót drogowo - mostowych na 2021 rok i przekazał go

organowi stanowiącemu.

Ad. 6
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła oferty dotyczące opracowania dokumentacji
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projektowej reorganizacji Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie
w Stąporkowie. Stwierdziła, że wpłynęły dwie oferty, jedna na kwotę 120 OOOzł,

druga na kwotę 105 780 zł.

W związku z tym, że kwoty z otrzymanych ofert przekraczały kwotę, jaka
została zabezpieczona w budżecie powiatu na ten cel Zarząd podjął decyzję, aby
dokonać ponownego rozeznania.

Ad. 7
a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek poinformowała Zarząd, że Dyrektor Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych w Stąporkowie złożyła pismo o wyrażenie zgody na
złożenie wniosku o ograniczenie w części trwałego zarządu dla
nieruchomości, która stała się dla szkoły zbędna i jest przeznaczona pod
planowane uruchomienie Filii Wydz. Komunikacji i Transportu Starostwa.

b) Naczelnik Wydz. Inwestycji , Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek poinformowała Zarząd, że Dyrektor Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich wykosztorysowała prace
remontowe dachu budynku willowego szkoły na kwotę 106 000 zł.

Oznajmiła, że zadanie jest przewidziane do realizacji i są zabezpieczone
środki w budżecie powiatu na ten cel.

c) Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

wniosek Wydz. PK o zwiększenie planu finansowego wydziału o kwotę

69 500 zł, wraz z wykazem zaplanowanych kosztów "Kuźnic Koneckich"
oraz wydawnictw okolicznościowych.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że

w prezentowanym na dzisiejszym posiedzeniu projekcie uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian w budżecie powiatu zabezpieczono na zadania realizowane
przez Wydz. PK kwotę 50 000 zł.

Zarząd przyznał kwotę 50 000 zł na potrzeby Wydz. PK.
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Ad. 8

Zarząd przyjął do wiadomości informację Specjalnego Ośrodka Szkolno
Wychowawczego w Baryczy o użyczeniu budynku internatu na potrzeby
wypoczynku letniego dzieci z Diecezji Radomskiej w ramach grupy oazowej
"Ruch Światło Życie".

Ad. 9
W sprawach różnych:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski udzielił informacji na temat
wyjazdu delegacji na Walne Zgromadzenie "Ziemi Odrowążów".

Nadmienił, że Zarząd stowarzyszenia uzyskał absolutorium za 2020 rok
oraz, że dokonano wyboru nowego Członka Zarządu.

• Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek poinformowała Zarząd, że wpłynęła jedna oferta na
wykonanie węzła ciepłowniczego budynku Starostwa na kwotę 265 000 zł.

Kwota ta nie przekracza środków zabezpieczonych na ten cel w budżecie

powiatu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1520 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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